

Date: 29/August/2025

التاريخ: ٢٩/أغسطس/2025

Disclosure and Compliance Section
Abu Dhabi Securities Exchange
Abu Dhabi- UAE

السادة / قسم الإفصاح والإمتثال
سوق ابو ظبي للأوراق المالية
ابو ظبي - الإمارات العربية المتحدة

Greetings,

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: Notification from ESHRAQ Investments P.J.S.C

الموضوع : إعلان من شركة إشراق للإستثمار ش.م.ع .

Eshraq Investments PJSC announces today that **Mr. Mohamed Al Sayed Al Hashmi**, Chief Executive Officer, has informed the Board of Directors of his decision to step down from his role effective August 29, 2025.

تعلن شركة إشراق للإستثمار ش.م.ع اليوم أن السيد **محمد السيد الهاشمي**، الرئيس التنفيذي، قد أبلغ مجلس الإدارة بقراره التنحي عن منصبه اعتباراً من تاريخ ٢٩ أغسطس ٢٠٢٥.

The Board of Directors would like to express its sincere gratitude and appreciation to Mr. Al Hashmi for his outstanding leadership, dedication, and tireless efforts since being appointed to the role in 2023. Mr. Al Hashmi has been instrumental in leading the successful turnaround of the Company during his tenure, enhancing the Company's performance, strengthening its market position, and setting Eshraq on a path of sustainable growth and profitability.

ويود مجلس الإدارة أن يعرب عن خالص امتنانه وتقديره للسيد الهاشمي على قيادته المتميزة، وتفانيه، وجهوده الدؤوبة منذ تعيينه في المنصب عام ٢٠٢٣. لقد كان للسيد/ الهاشمي دور محوري في قيادة عملية التحول الناجحة للشركة خلال فترة توليه، من خلال تعزيز أداء الشركة، وتقوية مركزها في السوق، ووضعها على مسار مستدام للنمو والربحية.

In recognition of his transformational leadership and strategic vision for the Company's long-term success, the Board of Directors has today decided to appoint Mr. Al Hashmi as Advisor to the Board, where he will continue to leverage his experience and insights to support both Management and the Board in driving the Company's future growth, success, and value creation.

وتقديرًا لقيادته التحولية ورؤيته الاستراتيجية لمستقبل الشركة على المدى الطويل، جاء قرار تعيينه اليوم مستشاراً لمجلس الإدارة، ليواصل الاستفادة من خبراته ورؤيته في دعم الإدارة ومجلس الإدارة في دفع مسيرة النمو والنجاح وتعزيز خلق القيمة المستقبلية للشركة.

Best regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،



Mohammad Al Bazaieh
Corporate – Board Secretary

محمد البزايعة
أمين سر مجلس الإدارة